
Zápisnica zo  zasadnutia Komisie finančnej, výstavby a verejného poriadku  pri 

Miestnom zastupiteľstve mestskej časti Košice-Staré Mesto konaného dňa 31. 05. 2023 

o 16.03 hod. 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program:  

1. Otvorenie a schválenie programu rokovania komisie  

2. Záverečný účet mestskej časti Košice-Staré Mesto za rok 2022  

3. Vybudovanie uzamykateľného kontajneroviska na ul. Poštová 17  

4. Žiadosť o možnosť revitalizácie - Revitalizácia plochy za BD Komenského 10, 12  

5. Žiadosť o povolenie úhrady nájomného za rok 2022 – Löfflerova vila   

6. Návrh na odpísanie pohľadávky voči dlžníkovi OZ Sme pripravení  

7. Čistota v mestskej časti Košice-Staré Mesto  

8. Záver  

 

1/ Otvorenie a schválenie programu rokovania komisie  

Predsedníčka komisie Ing. Eva Hulmečíková otvorila zasadnutie Komisie finančnej, 

výstavby a verejného poriadku (ďalej len “komisia”) a ospravedlnila neprítomnosť poslankyne 

M. Galdunovej. Z 8 členov komisie sa zasadnutia zúčastnili  5 členovia. Predsedníčka komisie 

vyzvala na schválenie a doplnenie programu. Nikto z prítomných nepredložil pozmeňujúci 

návrh programu zasadnutia komisie.  

2/ Záverečný účet mestskej časti Košice-Staré Mesto za rok 2022 

Predsedníčka komisie Ing. Eva Hulmečíková privítala prítomných a udelila slovo vedúcej 

ekonomického oddelenia Z. Benčöovej, ktorá predstavila návrh Záverečného účtu mestskej 

časti Košice-Staré Mesto pre neprítomnosť pána starostu. 

Na základe predošlých požiadaviek bol doplnený podprogram 1.5 Občianske a spoločenské 

obrady o počet jubilantov a novorodencov, v podprograme 4.2 Kultúrne podujatia boli doplnené 

čerpania za jednotlivé akcie, ktoré budú zapracované do záverečného účtu.   

P. Hanušin zdôraznil potrebu podrobnejšieho rozpísania komentára pri plnení rozpočtu            

na príjmovej časti rozpočtu a podrobnejšieho rozpísania jednotlivých položiek programovej 

časti na výdavkovej časti rozpočtu.  

 

Predsedníčka komisie E. Hulmečíková navrhla širšie opísať dôvody nižšieho percentuálneho 

plnenia v príjmovej časti v položke 212 004 Príjmy z prenájmov stolov na trhovisku.  

 

P. Hanušin zdôraznil potrebu širšie zdôvodniť navýšenie miezd v podprograme                           

6.2.: Podporná činnosť a doplnenia rozboru štruktúry zamestnancov podľa zaradenia vedúcej 

funkcie, s prevahou duševnej práce, s prevahou manuálnej práce... E. Hulmečíková žiada viac 

rozpísať komentár v položke 637 Služby - ochrana objektu, BOZP, osobné údaje, správa                       

a údržba PC siete, právne služby a audítorské služby.  

 

V podprograme  1.4.: Trhovisko rozpísať počty nových stolov 12 + 1 prototyp.  



V podprograme 1.5.: Občianske a spoločenské obrady širšie opísať špecifikáciu položky 

633 nákup prevádzkových strojov, prístrojov – zvuková technika (3 976,99 €). V položke 637 

Služby širšie rozpísať sumu na jubilantov a uvítania detí do života (5 346,79 €) - doplniť počty. 

Doplniť počty účinkujúcich pri sobášnych obradoch.  

 

V podprograme 1.6.: Komunikácie doplniť v časti kapitálových výdavkov v položke 716  

vyjadrenia k stavu projektov.  

 

V podprograme 1.8.: Zveľaďovanie verejných priestranstiev v položke 633 doplniť počty 

zakúpených lavičiek a v akej sume, v položke 637 doplniť čísla parciel + výmery plôch, ktoré 

sa kosili a v akom počte. Komisia žiada doplniť a zverejniť zoznam plôch, ktoré sa kosili 

minulý rok, a na okraj absentuje zoznam plôch ktoré sa budú kosiť tento rok (2023).  

 

V podprograme 1.10.: Spolufinancovanie projektov doplniť v akom sú súčasnom stave 

projekty.  

 

V podprograme 2.1.: Materské školy v položke 713 Prevádzkové stroje doplniť 

odôvodnenie nevyčerpaných finančných prostriedkov na vybavenie do školských jedálni                  

pri materských školách a modernizácia výťahov MŠ Tatranská a MŠ Zádielska .  

 

V podprograme 3.2.: Športové podujatia komisia žiada doplniť, ktoré akcie sa realizovali, 

ktoré nie a aké boli náklady na jednotlivé akcie.  

 

V podprograme 4.2.: Kultúrne podujatia doplniť, ktoré akcie sa realizovali, ktoré nie, ako 

boli zúčtované a aké boli náklady na jednotlivé akcie. 

 

 V podprograme 5.1.: Seniori - prvok 5.1.1.: Denné centrum staromestských 

seniorov rozpísať náklady k jednotlivým realizovaným aktivitám.  

 

V programe 6.: Samospráva a podporná činnosť komisia žiada vytvorenie prehľadnej 

tabuľky zamestnancov a všetkých volených predstaviteľov s ich počtom                                                       

a prehľadom miezd, a zároveň koľko poslancov je poverených sobášením aj s vyplatenými 

odmenami (ošatné).  

 

V podprograme 6.2.: Podporná činnosť v časti kapitálové výdavky  doplniť komentár 

ku jednotlivým kategóriám.  

 

Komisia žiada doplniť pravidelný bod do programu komisie – pracovná skupina              

ku štatútu denného centra. Poslankyňa R. Zolnaiová opustila rokovaciu miestnosť (17.49 hod.). 

V tomto bode neprebehlo hlasovanie pretože k záverečnému účtu sa komisia ešte vráti. 

3/ Vybudovanie uzamykateľného kontajneroviska na ul. Poštová 17  

Dňa 14. 04. 2023 sa na starostu I. Petrovčika prostredníctvom e-mailu obrátil                       

p. Michal Karniš so žiadosťou možnosti vybudovania uzamykateľného kontajneroviska             

pred vchodmi bytových domov na ul. Poštová. Vedúci oddelenia rozvoja a investícii                            

O. Kovács informoval o možnosti umiestnenia kontajneroviska. Kontrolór R. Pillár žiada 

doložiť od vlastníkov bytov a nebytových priestorov vyjadrenie a súhlas s miestom umiestnenia 

kontajneroviska. Komisia žiada doplniť vyjadrenia vlastníkov bytov a nebytových priestorov. 

V tomto bode komisia nehlasovala pretože žiadala žiadosť podrobnejšie preriešiť.  



4/ Žiadosť o možnosť revitalizácie - Revitalizácia plochy za BD Komenského 10, 12  

Dňa 05. 05. 2023 sa na mestskú časť obrátil p. B. Duleba, člen rady SVB Kombyt 10,12, 

so žiadosťou možnosti revitalizácie nespevnenej plochy za bytovým domom Komenského 

8,10,12.  

 

Uznesenie č. 1/31-05-2023 

Komisia finančná, výstavby a verejného poriadku pri Miestnom zastupiteľstve mestskej časti 

Košice-Staré Mesto, berie predloženú žiadosť na vedomie a zaradí ju do poradia revitalizácie 

plôch. 

 

Hlasovanie: 

Za: 6     Proti: 0     Zdržal sa: 0 

 

5/ Žiadosť o povolenie úhrady nájomného za rok 2022 – Löfflerova vila   

Dňa 16. 05. 2023 bola do podateľne miestneho úradu doručená žiadosť OZ Rovás             

o povolenie úhrady nájomného za rok 2022 v dodatočnej lehote do 30. 06. 2023. Ku dňu 

doručenia žiadosti OZ Rovás zaplatilo ½ nájmu za rok 2022. 

 

Uznesenie č. 2/31-05-2023 

Komisia finančná, výstavby a verejného poriadku pri Miestnom zastupiteľstve mestskej časti 

Košice-Staré Mesto, odporúča žiadosť predložiť do Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 

Košice-Staré Mesto.  

 

Hlasovanie: 

Za: 6     Proti: 0     Zdržal sa: 0 

 

6/ Návrh na odpísanie pohľadávky voči dlžníkovi OZ Sme pripravení   

Vedúci oddelenia právneho a sociálneho M. Rušin predložil návrh na odpísanie 

pohľadávky voči dlžníkovi OZ Sme pripravení. Na základe správy o priebehu exekúcie, ktorá 

bola mestskej časti doručená dňa 13. 04. 2023 má povinný OZ Sme pripravení na účte vedenom 

v peňažnom ústave FIO banka a.s. zostatok 10,00 €, nevlastní nehnuteľnosť evidovanú                        

v katastri SR, nevlastní motorové vozidlo evidované na území SR a v exekučnom konaní mu 

nebola vymožená žiadna suma.  

 

Uznesenie č. 3/31-05-2023 

Komisia finančná, výstavby a verejného poriadku pri Miestnom zastupiteľstve mestskej časti 

Košice-Staré Mesto, odporúča predložiť dopracovaný materiál do Miestneho zastupiteľstva 

mestskej časti Košice-Staré Mesto. 

 

Hlasovanie: 

Za: 6     Proti: 0     Zdržal sa: 0 

 

 

 



7/ Čistota v mestskej časti Košice-Staré Mesto  

Bod bude prerokovaný na najbližšom zasadnutí komisie. 

 

8/ Rôzne 

 

A) Prednosta M. Timko na žiadosť starostu I. Petrovčika informoval komisiu o odstúpení 

od zmluvy p. Repaským vo veci vytvorenia novej webstránky obce z dôvodu 

nemožnosti prepojenia web stránky s portálom slovensko.sk. Komisia berie informáciu 

na vedomie pretože Web stránkou sa podľa uznesenia miestneho zastupiteľstva má 

zaoberať Komisia kultúry.  

 

B) Tajomníčka komisie N. Popovič na žiadosť starostu I. Petrovčika informovala komisiu 

o aktuálne vyhlásenej Výzve  na predkladanie žiadostí o poskytnutie prostriedkov 

mechanizmu na rozšírenie kapacít komunitnej starostlivosti v zariadeniach 

komunitného typu a v ambulantných zariadeniach, čím sa umožní presun časti klientov 

z veľkokapacitných zariadení  do menších zariadení komunitného typu.  

 

9/ Záver 

 

Predsedníčka komisie Ing. Eva Hulmečíková poďakovala za účasť a ukončila 

zasadnutie. Najbližšie zasadnutie komisie sa uskutoční dňa 07. 06. 2023 /streda/ o 16.00 hod. 

Do programu zasadnutia komisie sa zaradí bod „ Rozpočet materských škôl na rok 2023 “. 

 

  

V Košiciach, dňa 31. 05. 2023 

Zapísala: 

Nikola Popovič  

 

     

                            Ing. Eva Hulmečíková, v. r.                                                                    

                            predseda komisie 

         


